東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 107/24-25 中一級「我有我價值」三日兩夜訓練營

敬啟者:

本校全體中一級學生將參與由香港警務處及教育局合辦的「我有我價值」三日兩夜綜合訓練營。 目的是透過多元化活動,如步操訓練及高空歷奇體驗等,培養學生明辨是非、守法自律、以堅毅和積極的態度面對挑戰,讓學生擴闊視野、增廣見聞及建立正確的價值觀。有關活動詳情臚列如下:

日 期:	三月五日至三月七日(星期三至五)
地 點:	少年警訊永久活動中心暨青少年綜合訓練營 (元朗八鄉 123 號粉錦公路)
集合時間及地點:	三月五日上午8:10/中一級課室
解散時間及地點:	三月七日下午 4:45 / 學校
費 用:	全免(全數由教育局及校方資助)
備 註:	 學生必須穿著學校運動服,包括長褲。 學生須自備替換的衣服及其他所需物品。

活動當天為學校上學日,是項活動所有中一級學生必須出席。如學生因病請假,須按校規辦理, 否則作曠課論。

請於二月二十五日(星期二)或之前將已填妥之回條逕交班主任,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與學校輔導主任呂君豪老師或學校社工呂羲浚先生聯絡。

此致 貴家長

> 東華三院馬振玉紀念中學校長 東華三院 馬振玉 紀念中學 (陳妙霞)

		(陳妙霞)
二零二五年二月二十一日	<u>&</u>	
	東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 107/24-25 中一級「我有我價值」三日兩夜訓練營	班號:
敬覆者: 本人為班學生 準時出席活動。	之家長,已知悉上述通告=	之內容。本人定當督促敝子弟
此覆 東華三院馬振玉紀念中學		家長簽署:

TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Activity Circular 107/24-25</u> S1 "Value and Resilience" Training Camp

21st February 2025

Dear Parents

In order to help the S1 students develop positive values and build up their resilience, the school is going to participate in the "Value and Resilience" Training Camp organised by the Hong Kong Police Force and the Education Bureau. Details of the camp are as follows:

Date	:	5 th March to 7 th March 2025 (Wednesday to Friday)	
Venue :		Junior Police Call Permanent Activity Centre and Integrated Youth	
		Training Camp (No.123, Fan Kam Road, Pat Heung, Yuen Long)	
Gathering time and venue :		8:10am / S1 Classrooms	
Dismissal time and venue :		4:45pm / School	
Transportation	:	Coach service will be provided by the school.	
Fee	:	Free of charge (Full sponsorship will be provided by the Education Bureau	
		and the school.)	
Remarks	:	1. Students have to wear the school PE uniforms, including trousers.	
		2. Bring clothes and any other necessary items.	

All S1 students are required to attend the programme. According to the school rules, a demerit will be issued to students who are absent from school for unknown reasons.

Please return the signed reply slip by 25th February 2024 (Tuesday) to the class teacher. Please feel free to contact the School Guidance Master Mr. Lui Kwan Ho or the School Social Worker Mr. Lui Hei Tsun on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.